

TUBERCULOSIS CONTROL: A WORLD REVIEW

EDITORIAL NOTE In 1980 the World Health Assembly requested the Director-General to present a review of the tuberculosis situation in the world and of the implementation of national tuberculosis control programmes. Accordingly a global review of the epidemiological situation and an analysis of the control programmes by Regions have been prepared. The global review entitled "Magnitude of the Tuberculosis Problem in the World" appears in this issue of the *Weekly Epidemiological Record*. Subsequent issues will carry excerpts from the Regional analyses. The entire review, unabridged, will be published as a WER reprint¹ early in 1982, on the occasion of the centenary of the discovery by Robert Koch of the tubercle bacillus.

LUTTE ANTITUBERCULEUSE: EXAMEN MONDIAL

NOTE DE LA RÉDACTION En 1980, l'Assemblée mondiale de la Santé a demandé au Directeur général de faire rapport sur la situation de la tuberculose dans le monde, et sur la mise en œuvre des programmes nationaux de lutte antituberculeuse. En conséquence, on a procédé à un examen mondial de la situation épidémiologique et à une analyse des programmes de lutte par Régions. L'examen mondial intitulé « Ampleur du problème de la tuberculose dans le monde » paraît dans la présente livraison du *Relevé épidémiologique hebdomadaire*. Les numéros suivants comporteront des extraits des analyses régionales. Enfin, l'étude sera publiée in extenso dans un tiré à part¹ du REH au début de 1982, année qui marque le centenaire de la découverte du bacille tuberculeux par Robert Koch.